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Jaarverslag 2023 TennisVereniging Didam (TVD)  

 

Voorwoord bij het jaarverslag door voorzitter Jan Peters 

Geachte leden en belangstellenden, 

Met trots presenteren wij u het jaarverslag van onze tennisvereniging voor het afgelopen jaar. Dit 
verslag biedt een overzicht van de hoogtepunten, prestaties en uitdagingen die we samen als 
vereniging hebben ervaren. Het was een jaar vol dynamiek en groei , waarin onze gemeenschap 
sterker en hechter is geworden. 

2023 was ook het jaar waarin we de financiering van de eerdere gedane projecten definitief konden 
regelen als ook het binnen halen van een subsidiebedrag van 46 duizend euro. Ook hebben we een 
tijdelijke lening en (inmiddels terugbetaald met rente) verstrekt aan het bestuur van OCDN ter 
afhandeling van de financiering van padelbaan 4 en de smashcourt tennisbaan. OCDN kon dit niet 
tijdig regelen i.v.m. afwikkeling en uitbetaling subsidieaanvraag. 

2023 was een jaar van mooie sportieve prestaties. Ons zeer geslaagde Didam Dubbel Open was hier 
een mooi voorbeeld van. Maar ook padel- en tennisteams hebben de nodige successen behaald in de 
competities. Daarnaast hebben onze recreatieve spelers genoten van de  activiteiten die we hebben 
georganiseerd. Dit alles zou niet mogelijk zijn geweest zonder de inzet en betrokkenheid van onze 
leden, vrijwilligers, trainers en bestuur. 

Het afgelopen jaar hebben we ook belangrijke stappen gezet in de verdere professionalisering van 
onze organisatie. We hebben geïnvesteerd in de verbetering van onze faciliteiten, de introductie van 
TiT als nieuwe tennisschool en de versterking van ons jeugdbeleid. Daarnaast is er een nieuw 
meerjaren beleidsplan opgesteld alsmede een beleidsplan voor al onze vrijwilligers, met als doel een 
positieve vrijwilligerscultuur binnen onze tennisvereniging te bevorderen. Op onze website kunt u 
deze inzien. Deze ontwikkelingen dragen bij aan onze missie om iedereen, ongeacht leeftijd of 
niveau, de kans te bieden om met plezier en succes te tennissen. 

Tennisvereniging Didam draait nagenoeg geheel op vrijwilligers. Vrijwilligers zijn van onschatbare 
waarde van onze tennisvereniging. Zij dragen er zorg voor dat onze accommodatie er altijd keurig bij 
ligt, de nodige technische reparaties worden uitgevoerd, de communicatie en sponsoring goed wordt 
geregeld, en dat alle barmedewerkers altijd beschikbaar zijn om onze gezellige clubhuis draaiend te 
houden. Maar er is ook een punt van zorg. 

Vooral bij het parkonderhoud, de pr en sponsoring en het bestuur zijn er meerdere functies vacant 
die nog ingevuld moeten worden. Graag wil ik hierbij een oproep doen aan leden die graag een 
steentje willen bijdragen om onze vereniging als vrijwilliger te ondersteunen. Zo zijn we dan in staat 
om onze uitdagingen te realiseren en onze Tennisvereniging goed te laten functioneren. 
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Ook voor het komen jaar(en) zijn en nog voldoende plannen die gerealiseerd moeten worden. Ons 
clubhuis moet verduurzaamd worden, het dak vernieuwd en ook de keuken voldoet geenszins aan de 
gestelde eisen. Een nieuw benoemde projectgroep is inmiddels gestart met de nodige onderzoeken 
en mogelijkheden om de plannen al dan niet in fases uit voeren. 

Een speciaal woord van dank gaat uit naar onze sponsoren en partners, die ons blijven ondersteunen 
en helpen om onze ambities waar te maken. Hun bijdragen zijn van onschatbare waarde voor de 
groei en bloei van onze vereniging. 

Vooruitkijkend naar het komende jaar, zijn we enthousiast over de kansen en uitdagingen die voor 
ons liggen. We blijven ons inzetten voor een inclusieve, veilige en plezierige sportomgeving, waar 
sportiviteit en gemeenschapszin voorop staan. 

Ik wil iedereen bedanken voor hun bijdrage aan een onvergetelijk jaar. Samen maken we van onze 
tennisvereniging een plek waar iedereen zich thuis voelt en waar sportieve dromen werkelijkheid 
kunnen worden. 

Met sportieve groet, 

Jan Peters, voorzitter Tennisvereniging Didam 

 

JAARVERSLAG BESTUUR  

In memoriam  

In 2023 zijn 2 leden van TVD overleden, Jan Faber (84 jaar) en Dinie Vierwind Goossen (79 jaar). 

Bestuurlijk 

Na het aftreden van voorzitter Eric Jansen in 2022 is Jan Peters bereid gevonden het stokje over te 
nemen. Als nieuwe voorzitter komt Jan niet in een gespreid bedje, hoewel de club er goed voorstaat 
met een ledental van ruim 600 en een mooi park met goede sportvoorzieningen. Het clubgebouw 
heeft een renovatie van het dak, hal, keuken en kleedkamers nodig en ook verduurzaming moet 
opgepakt worden. Zie verder verduurzaming clubgebouw. 

Nadat Wilco Fuhler één van zijn 2 petten (TVD, OCDN) heeft ingeleverd en geen voorzitter meer was 
van de TC en uit het bestuur trad is Alex Steg bereid gevonden deze taken op te pakken. Alex treedt 
in deze rol ook op als contactpersoon van de technische commissies. Omdat Alex ook in het bestuur 
van OCDN zit heeft hij laten weten zijn bestuursfunctie bij TVD als tijdelijk te beschouwen. 

De termijn van Stef Kobesen loopt in 2024 af en hij heeft bij de ALV van 2023 aangegeven aan het 
einde van de termijn te willen stoppen, ook als voorzitter van de parkcommissie. Er wordt gezocht 
naar een opvolger. 
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Ook de termijn van Geert Hageman loopt in 2024 af. In 2023 heeft hij laten weten in principe af te 
willen treden. In verband met de voorgenomen renovatie en als lid van de projectgroep beraadt hij 
zich nog op een eventuele herkiesbaarheid voor een paar jaar.  

Commissies 

Hans de Weerd is in 2023 gestopt als voorzitter van de Didams Dubbel Open organisatie. Moniek 
Elsebroek heeft het stokje van Hans overgenomen.  

Om beter in te kunnen spelen op de behoefte van de TC-tennis is besloten om van tennisschool te 
veranderen. Het contract met Tennis-Solution is per eind van het jaar opgezegd en een contract met 
‘Totaal in Tennis B.V. Veenendaal’ is aangegaan. Belangrijk hierin was dat een van onze leden, Sander 
van Raaij, betrokken lid van TVD, de tennislessen gaat verzorgen voor onze vereniging met de 
tennisschool als backup. Voor padel blijft Marianne van Zanten (Ik Padel) de lessen verzorgen. 
Marianne is vanaf de introductie van Padel bij TVD betrokken als padelleraar. 

Verduurzaming clubgebouw 

Inmiddels zijn we gestart met een verduurzamingsonderzoek. Het ministerie van Volksgezondheid,  
Welzijn en Sport (VWS) heeft een programma in het leven geroepen om sportaccommodaties te 
helpen verduurzamen en dekt de kosten van het adviestraject. Onder andere Stantec is als 
energiecoach geselecteerd om sportaccommodaties in dit traject te adviseren en te coachen in het 
verduurzamen. TVD is met Stantec in zee gegaan. 

Tijdens de ALV verwachten we meer te kunnen vertellen over de plannen. 

 Uitbreiding park 

Hoewel de plannen voor verplaatsing van een padelbaan en uitbreiding van de padelbanen, de 
aanleg van een smachcourt tennisbaan en de geluidwerende muur al in de 2e helft van 2022 in de 
steigers stonden liet de financiering middels hypotheek bij de Bank Nederlandse Gemeenten (BNG) 
lang op zich wachten. De pot waaruit de lening moest komen was Q3 2022 al leeg en moest eerst 
weer worden aangevuld. Met de stijgende rente hadden potentiële investeerders geen haast meer. 
Pas in december 2022 was de pot weer gevuld. Januari 2023 is de offerte ontvangen en getekend 
echter wel tegen een aanzienlijk hogere rente. 

Ook het definitieve akkoord van de gemeente voor de OCDN-projecten bij DVC, Margriet en TVD nam 
meer tijd in beslag dan voorzien. Uiteindelijk werd begin 2023 door alle partijen op de plannen 
akkoord gegeven. 

Ondertussen had de Omgevingsdienst Achterhoek (ODA) schriftelijk laten weten een zogenaamde 
‘last onder dwangsom’ op te leggen. Dit betekende dat de padelbanen na acht uur s’avonds niet 
meer gebruikt mochten worden totdat de geluidoverlast opgelost was. 

Op 15 juli heeft de opening van de OCDN sportfaciliteiten bij DVC en TVD plaatsgevonden. Bij 
Margriet waren de werkzaamheden helaas nog niet zover.   
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(Uitbereide informatie over het verloop staat in het jaarverslag over 2022 en in de nieuwsbrieven). 

Energie: 

Voor het energieverbruik en de kosten hiervoor was 2023 wederom een uitdagend jaar. Door echter 
te sturen op efficiënt gebruik konden de kosten in de hand gehouden worden. 

Verder zijn sportverenigingen, waaronder ook TVD, door zowel gemeente Montferland (Energie 
armoede 2022 en 2023) als de overheid middels subsidie geholpen. 

Verder: 

Ook de uitingen hebben aandacht nodig. Zo moesten de vlaggen weer vernieuwd worden en om 
slijtage te verminderen zijn deze verticaal geplaatst aan banierhouders. 

Breedtesport heeft eveneens veel aandacht gehad hetgeen zich beloond zag met grote deelnamen 
aan o.a. ALLStars, eerst onder de paraplu van TVD en inmiddels overgenomen door OCDN. 

Ook heeft er een, door Padelbouw aangeboden workshop voor gebruikers en trainers ASM (Athletic 
Skills Model), plaatsgevonden met veel deelnemers. 

Scholen hebben kennisgemaakt met onze racketsporten en ook de ambtenaren van gemeente 
Montferland hebben een dag georganiseerd. 

Op zaterdag 3 juni vonden de Achterhoekse Unieke Spelen plaats bij TVD, georganiseerd door OCDN. 

Communicatie met leden: Informeren van onze leden vindt plaats middels onze website 
(www.tvdidam.nl), WhatsApp groepen, digitale nieuwsbrieven (7x), de KNLTB ClubApp en per mail. 
Hiermee zijn onze leden altijd goed geïnformeerd.  

ABCO Didams Dubbel Open  

Het ABCO DDO was wederom zeer geslaagd met een record van 302 deelnemers. De inschrijving 
voor padel werd al een aantal weken voor de sluitingsdatum gesloten i.v.m. het behalen van de 
maximale aantal partijen. 

Fantastisch weer, gezellige mensen, spannende wedstrijden en veel complimenten over ons 
toernooi.  

Wederom was het park prachtig aangekleed. De bloemstukjes op tafel, de ballonnenboog, het goed 
onderhouden park. Een groot compliment voor alle mensen die zich hiervoor hebben ingezet. 

Het clubhuispersoneel heeft alle deelnemers goed verzorgd met koffie, cake en meer en ook de 
warme hap was een heerlijke versnapering. De feestavond op vrijdag was wederom een succes.  

Hans de Weerd en Sjaak Derksen, die zich jarenlang hebben ingezet voor het DDO, hebben het stokje 
overgedragen aan een nieuwe club vrijwilligers: Moniek Elsebroek (toernooileider), Marlous Morren, 
Roy Peters en Pepijn Thämer.  
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ONTWIKKELING LEDENBESTAND (Mathieu Prikken) 

Bron: KNLTB-registratie per 1-1-23 en 1-1-24. De datum 1-1-24 is genomen omdat dan alle 
opzeggingen per 31-12-23 zijn verwerkt. 

We zien dat er een mooie groei is van het aantal leden over het jaar 2023 (+31). 
Deze groei zet zich voort in 2024, aantal nieuwe leden 37 (peildatum 9 april), terwijl een 9-tal leden 
zich hebben afgemeld. 

Hieronder in een tabel het verloop van het aantal leden in 2023. 

Deze tabel toont de ontwikkeling van het ledenbestand KNLTB leden (incl. niet spelend, jeu de boules 
en Allstars). 

 

 
 
 
 

Leden zonder bondslidmaatschap: 13 
 
 
Hieronder in de grafiek een weergave op basis van leeftijdscategorie. 
 
Wat hierin opvalt is dat bijna 12% van het ledenbestand een leeftijd heeft van 75 jaar en ouder en 
13% een leeftijd heeft tot 25 jaar. De leeftijdscategorie 45 t/m 54 jaar is het meest 
vertegenwoordigd, namelijk 22%. 
 
 

 1-1-2023 aanmeldingen afmeldingen 01-01-2024 
Clubleden 614 131 100 645 
Bondsleden 576   604 
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Namens het bestuur,  

Geert Hageman, secretaris TVD 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

JAARVERSLAG TECHNISCHE COMMISIE  

 
Managementteam Technische Commissie 
Het MT van de Technische Commissie bestaat uit de voorzitter van de Tenniscommissie (Robbin 
Tebes), de voorzitter van de Padelcommissie (Alex Steg) en de voorzitter van de 
Breedtesportcommissie (Wilco Fuhler). Alex Steg neemt als afgevaardigde van het managementteam 
deel aan het Algemeen Bestuur van TVDidam.  
 

Verslag	Padelcommissie	2023-2024		
 
Nieuwe samenstelling Padelcommissie 
In juni 2023 nam Maarten Rabeling na jaren trouwe dienst afscheid als lid van de Padelcommissie. In 
Ronald van Kleef vonden we een waardig vervanger. Sindsdien bestaat de commissie uit zes leden, te 
weten: 

• Alex Steg (voorzitter) 
• Klaas Jansen (competitieleider, reserveringssysteem) 
• Marco Tebes (competitie & introductielessen padel)  
• Moniek Elsebroek (VTL Padel)  
• Ilse Klein Herenbrink (jeugdpadel, Meet & Play) 
• Ronald van Kleef (activiteiten )  
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Nieuwe padelbanen, ASM-baan en geluidswand 
Op 15 juli 2023 werden de nieuwe, innovatieve ASM-sportfaciliteiten in recreatiegebied De 
Nevelhorst in Didam officieel geopend door Open Club De Nevelhorst, de coöperatie waar TVDidam 
onderdeel van uitmaakt. Tegelijkertijd werd in juli 2023 de nieuwe padelaccommodatie officieel in 
gebruik genomen.  
 
De veranderingen omvatten het volgende: 

• De installatie van de geluidswand 
• Verplaatsing van Padelbaan 2 naast Padelbaan 1 
• Aanleg van Padelbaan 3 
• Aanleg van ASM- en padelbaan 4 
• Voltooiing van Smashcourt tennisbaan 6 

 
Competitie 
Iedereen kon het afgelopen jaar bij TVDidam meedoen aan de padelcompetitie, of je nou beginner of 
wedstrijdspeler bent. Iedereen die padel wil spelen, was welkom. Gedurende het afgelopen jaar 
werden er vier competities aangeboden: 

• Zomercompetitie 2023: 10 teams  
• Najaarscompetitie 2023: 11 teams 
• Wintercompetitie 2023: 6 teams 
• Voorjaarscompetitie 2024: 14 teams 

Er werd gespeeld op vrijdagavond, zaterdag en zondag. Op vrijdagavonden werden aangepaste 
spelregels toegepast, waaronder het spelen van een Golden Point bij een 40-40 (deuce)-stand en het 
spelen van een super tiebreak in de derde set. Deze aanpassingen werden gedaan om de wedstrijden 
op tijd af te ronden, uiterlijk om 23.00 uur.  
 
Padelbanen 1, 2 en 3 worden gebruikt voor de competitie, terwijl ASM-padelbaan 4 daarvoor niet 
geschikt is en derhalve niet wordt gebruikt voor competitiewedstrijden. 
 
Nog bijzonder om te melden is dat in juli 2023 het eerste dames padelteam van TVDidam kampioen 
werd in de 2e klasse Padel Dames.   
 
Meet & Play 
Sinds juni 2023 zijn de padelbanen van TVDidam ook te huur via Meet & Play, hét boekingsplatform 
voor tennis en padel in Nederland. Niet-leden betalen 20 euro per uur voor de huur van een 
padelbaan. De padelbanen zijn eenvoudig te huren via de Meet & Play-app, die te downloaden is via 
de app-stores van Apple en Google. Boeken kan ook via de website van Meet & Play. Ook Pickleball 
op de ASM-padelbaan kan via Meet & Play gereserveerd worden.  
 
Meet & Play Padel heeft bij TVDidam vanaf de start tot peildatum 26 mei 2024 een omzet opgeleverd 
van  3.558 euro. Daar gaat nog een fee van 1% vanaf voor Meet & Play.  
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Padellessen in 2024  
Vanaf januari 2024 worden de padeltrainingen bij TVDidam gegeven door de padeltrainers van Ik-
Padel. Het bestuur van TVDidam heeft met Ik-Padel een contract afgesloten voor een jaar. 
 
Ik-Padel is geen onbekende bij TVDidam. Padeltrainster Marianne van Zanten geeft al enkele jaren 
les bij TVDidam. Ik-Padel verzorgt op maandag en woensdag de padellessen, voor zowel senioren als 
junioren, beginners en gevorderden. De lessen worden aangeboden in een lespakket van 5 weken. 
Deelnemers krijgen les in groepen van gemiddeld 4 personen. 
 
Jeugdpadel 
De Padelcommissie heeft het afgelopen jaar diverse activiteiten georganiseerd voor de jeugd, 
waaronder het aanbod voor de jeugd om te padellen via Sjors Sportief. Tevens hebben we een 
subsidie binnengehaald van 850 euro waarvoor we op termijn diverse activiteiten gaan organiseren 
voor de jeugd.  
 
De samenwerking van de Padelcommissie en Tenniscommissie op het gebied van jeugd heeft 
uiteindelijk in 2024 geleid tot de oprichting van een Jeugdcommissie.   
 
Toernooien 
DDO: van 27 augustus t/m 3 september 2023 vond het Didams Dubbel Open 2023 plaats. Het was 
wederom een geslaagd tennis- en padeltoernooi.  
 
Oliebollentoernooi: zoals ieder jaar werd er ook in december 2023 weer met veel succes het 
befaamde Oliebollentoernooi georganiseerd.  
 
Lentetoernooi: op zondag 17 maart 2024 vond het Lentetoernooi plaats. De derde editie van dit 
evenement, alleen voor padel was dit de eerste editie. Met 32 inschrijvingen en zelfs een korte 
wachtlijst, was het een groot succes.  
 
Overige activiteiten 
Tossavonden: de padelcommissie heeft het afgelopen jaar op verschillende avonden padel-
tossavonden georganiseerd voor leden van TVDidam. Met veel succes, want alle tossavonden waren 
gevuld.  
 
King/Queen of the Court: nieuw in 2024 is King/Queen of the Court, een activiteit waarmee padellers 
de strijd met elkaar aangaan om te bewijzen dat zij de ware heersers zijn van de padelbaan. 
 
Zomerpas: ook nieuw in 2024 is de Zomerpas. De TVDidam Zomerpas is voor mensen die tijdens de 
zomermaanden de tennis- en/of padelsport willen beoefenen. Met het zomerlidmaatschap hebben 
zij drie maanden lang – van 1 juni tot 1 september 2024 – toegang tot onze tennis- en padelbanen en 
clubhuis. Het zomerlidmaatschap kost € 60,- voor senioren en € 30,- voor jongeren t/m 16 jaar. 
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Verslag	Tenniscommissie	2023-2024		
 
Samenstelling Tenniscommissie 
De Tenniscommissie van TVDidam bestaat sinds medio 2023 uit drie commissieleden: Seye Coenen 
(competitieleider), Martine Wenting (jeugdcoördinator) en Robbin Tebes (algemene zaken). Marnix 
Hartog heeft gedurende een half jaar de functie van voorzitter op zich genomen, maar helaas 
besloten deze functie neer te leggen. Verder hebben we begin 2023 afscheid genomen van Will Bos 
als jeugdcoördinator, hij heeft zijn taken overgedragen aan Martine. 
Functie Tenniscommisie 
De tenniscommissie is opgestart voor het stroomlijnen van initiatieven rondom lessen, competities 
en activiteiten. Deze belangrijke disciplines zijn samengebracht in de Tenniscommissie voor 
afstemming en overleg. De Tenniscommisie staat niet op zichzelf, maar in nauw contact met het 
bestuur, de Padelcommissie en de tennisschool. Veel tijd van de commissie (in de opstartfase) is 
gaan zitten in de contractuele afstemming met de nieuwe tennisschool Totaal-in-Tennis (TiT) en de 
communicatie en organisatie van de samenwerking met TiT. Hierdoor hebben andere activiteiten op 
een lager pitje gestaan.  
 
Tenniscompetitie 2023 
Bij tennis waren er: 12 teams in het voorjaar, 4 teams in de zomer en 13 teams in het najaar. In totaal 
29 competitieteams; 20 senioren en 9 jeugdteams. Een stijging van 4 teams t.o.v. 2022. Competitie 
spelen bij TVDidam wordt steeds belangrijker, wat een indicatie is van het stijgen van het spelniveau 
binnen de club. 
 
Ontwikkeling voor jong en oud 
TVDidam en tennisschool Tennis-Solution zijn in 2023 na een samenwerking van acht jaar uit elkaar 
gegaan. Het contract liep nog door tot het einde van 2023. Vanaf januari 2024 worden de 
tennislessen bij TVDidam verzorgd door de tennisleraren van Totaal in Tennis (TiT). Het bestuur van 
TVDidam heeft met TiT een contract afgesloten voor een jaar. 
 
Binnen de club waren er verscheidende redenen om een overstap te maken naar een andere 
tennisschool, de belangrijkste was communicatie. Verder was er de wens om naar één tennisleraar te 
gaan. Dit, in combinatie met dat er een tennisleraar binnen TVDidam actief is als lid (Sander van 
Raay), heeft ons doen besluiten in zee te gaan met TiT. 
 
We hopen met deze nieuwe tennisschool een stap te gaan maken qua ontwikkeling en continuïteit. 
Met Sander halen we een goede en energieke tennisleraar binnen waarmee we hopen vele jeugd- en 
seniorleden te enthousiasmeren voor de tennissport. 
 
Activiteiten 
In 2023 zijn er velen activiteiten georganiseerd voor de senioren, waaronder racketavonden, lente- 
en zomertoernooi en een oliebollentoernooi. Alles druk bezet, goed georganiseerd en gezellig 
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verlopen. Voor de jeugd is er schooltennis georganiseerd, waarbij op verschillende scholen in Didam 
tennisles wordt gegeven tijdens de gymles om tennis bij de jeugd onder de aandacht te brengen. De 
Tenniscommissie heeft inzicht gekregen dat organiserende ondersteuning nodig is (met name voor 
jeugdactiviteiten) om onze groeiende vereniging verder tot bloei te brengen. In 2024 staat het 
uitwerken van dit punt hoog op de agenda. 

	
Verslag	Breedtesportcommissie	2023-2024		
 
Breedtesport is bij TVDidam ontstaan uit het feit dat we jeux de boules-leden hebben en door onze 
intensieve samenwerking met Open Club De Nevelhorst (OCDN). De commissie bestaat uit de leider 
en trainer van de jeux de boules-groep, wat vrijwilligers met een vaste taak binnen het AllStars-
programma, en het geheel staat onder leiding van Wilco Fuhler. 
 
Met name het bestuur van OCDN heeft samen met de clubbesturen in 2023 veel tijd gestopt in de 
afronding van de plaatsing van de nieuwe faciliteiten. Gemeente Montferland heeft dit als 
voornaamste financierder mogelijk gemaakt, maar het werk is vooral verzet door de besturen. 
Daarnaast hebben de besturen ook hun nek durven uit te steken, immers was de OCDN-constructie 
zodanig vernieuwend dat zelfs de Belastingdienst lange tijd niet wist hoe ze deze club moesten 
benaderen. Inmiddels is daar duidelijkheid over, namelijk gewoon als ieder andere vereniging. Dit 
heeft er wel toe geleid dat bepaalde zaken zijn blijven liggen of op een lager pitje zijn gezet. 
Sommigen kansen zijn gemist, maar anderzijds is er in het belang van de clubs toch ook heel wat 
bereikt.  
 
Padelbaan 4 en tennisbaan 6 zijn formeel in het bezit van OCDN. Als zodanig is TVDidam mede-
eigenaar van deze banen en natuurlijk ook medegebruiker. De banen zijn in mei 2023 formeel door 
de ASM-academy geïntroduceerd. Alle trainers en andere liefhebbers kregen middels een clinic de 
gelegenheid om kennis te maken met de verschillende mogelijkheden. De beide banen worden door 
de meeste leden vooral nog gebruikt waar die primair voor bedoeld is, namelijk als tennis- en 
padelbaan. Met name de padelbaan kan door de andere belijning en de kleuren veelzijdig ingezet 
worden. Het net kan bijvoorbeeld hoger worden geplaatst, waardoor het mogelijk wordt om daar 
een donorsport zoals volleybal te spelen. De belijning maakt dat er bijvoorbeeld pickleball gespeeld 
kan worden. Met name de groepen die via AllStars Life Goals op ons park trainen, maken daar 
wekelijks volop gebruik van. Door het kosteloos en makkelijk beschikbaar stellen van materiaal om 
pickleball, tafeltennis en jeux de boules te spelen, wordt er door sommige leden en soms ook de 
jeugd al wel veelzijdiger bewogen.  
 
Het AllStars-programma heeft als doel om iedereen fysiek en mentaal fit te laten worden of fit te 
laten blijven. Op ons park is er iedere woensdag een training met voornamelijk de racketsporten. Op 
donderdag komen de boulers samen en op vrijdag starten de runners. Er zijn ondertussen al een 
aantal leden voor €50 extra, bovenop de contributie, een vaste deelnemer geworden van dit 
veelzijdige aanbod. Andersom heeft dit programma ook vorig jaar geleid tot een aantal nieuwe 
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leden. Sommigen van hen nemen vervolgens weer anderen mee om kennis te maken met onze club. 
Een proces van langere adem, maar wel al met zichtbare resultaten. Door de AllStars te monitoren, 
weten we dat de deelnemers mentaal en fysiek fitter worden. Geblesseerden en langdurig zieke 
leden werd aangeboden om kosteloos deel te nemen, totdat degene weer fit genoeg is om gewoon 
padel en/of tennis te spelen. 
 
Iedere donderdag was er voor alle jeugd de gelegenheid om breedmotorisch getraind te worden. De 
jeugd van TVDidam maakt daar tot nu toe weinig tot geen gebruik van. De uitdaging blijft er om uit te 
vinden wat de meeste jeugd nodig heeft om vaker en veelzijdiger te sporten. Samen met de Tennis- 
en Padelcommissie blijven we zoeken naar kansen. 
 
Sinds 2023 werkt TVDidam ook met Meet & Play. Dit betekent dat niet-leden de baan tijdens de 
daluren kunnen huren. De Padelcommissie heeft de organisatie hieromtrent onder zijn hoede 
genomen. 
 
Managementteam Technische Commissie 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

JAARVERSLAG CLUBHUISCOMMISSIE 

Het jaarverslag van de clubhuiscommissie voor 2023/2024 benadrukt de belangrijkste taken en 
verantwoordelijkheden van de commissie. De commissie bestaat uit Marrn Ravenhorst, Hannie Paus, 
Hans Hendriks, Carlo Scheerder, en Norbert Bolder, met adviseur Ans Hendriks voor horecazaken. De 
werkzaamheden omvasen onder andere inkoop voor de bar, het bepalen van barprijzen in overleg 
met de penningmeester, bijhouden van het kassasysteem, zorgen voor schoonmaak, dienen als 
aanspreekpunt voor barmedewerkers (behalve personeelsplanning, die bij Ingrid Coenen ligt), 
opstellen van werkbeschrijvingen voor barmedewerkers, en het jaarlijks organiseren van een 
bijeenkomst voor barmedewerkers om hen op de hoogte te brengen van ontwikkelingen. 

Verder is de commissie betrokken bij het faciliteren bij diverse evenementen, waaronder DDO en het 
jaarlijkse oliebollentoernooi. Ook de ontwikkelingen in het clubgebouw, waar met name de 
vernieuwing van de keuken en magazijn de volle aandacht van de commissie heet. 

Er wordt ook aandacht besteed aan de komst van Jan Peters als nieuwe voorziser van TV Didam en 
het streven naar zelfstandig werken van commissies, met overwegingen voor het toekennen van een 
eigen budget aan de commissie.  

Een zorg die ontstaat; door de toename van comperre teams is de bezeung van de bar een grotere 
uitdaging geworden, voornamelijk door een groter aantal thuiswedstrijden op één avond. De 
commissie heet de voorkeur aan een betere spreiding van het aantal thuiswedstrijden. 

Dit verslag benadrukt de dynamiek en uitdagingen waarmee de clubhuiscommissie te maken heet 
gedurende het verslagjaar 2023 en lopend jaar 2024. 

Namens de clubhuiscommissie, 

Norbert Bolder 
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JAARVERSLAG PARKCOMMISSIE  

Tennisbanen 

De tennisbanen 1, 2 en 3 zijn in juni 2023 door ondergetekende en onze huisaannemer Tennisbouw 
bekeken, poolhoogtes gemeten op de baseline en verder besproken. 

De resultaten waren; baan 1 ca. 7mm, baan 2 ca. 11 mm. en baan 3 ca. 10mm. 

In het algemeen is minimaal 5 mm voldoende. Een nieuwe toplaag is 20 mm. De heren van 
Tennisbouw gaven aan dat het zonde was om de banen 2 en 3 op dat moment te vervangen. Op de 
vraag of alleen baan 1 te vervangen was, gaven de heren aan dat onverstandig te vinden, dit mede 
i.v.m. de aansluiting van de mat met baan 2. Dit probleem zou dan ook in de toekomst blijven spelen. 
Wij hebben dan ook van deze optie afgezien. Het advies aan de leden was dan ook baan 1 zoveel 
mogelijk te sparen. Het bestuur zal de kwaliteit van deze banen nauwlettend in de gaten houden en, 
indien nodig, een beslissing tot vervanging nemen. 

Banen 4 en 5, gerenoveerd en voorzien van nieuwe toplaag in 2016, hadden in juni 2023 een 
poolhoogte van ca. 15 mm. en zijn in goede conditie. 

In 2023 is tennisbaan 6, de smashcourtbaan, met de modernste verlichting, achter het 
geluidsscherm, aangelegd. Deze baan is ook geschikt voor rolstoeltennis i.v.m. harde, super-
supbeton, ondergrond. OCDN was opdrachtgever voor deze baan. 

Padelbanen 

In verband met geluidsproblemen is baan 2 in 2023, samen met het totale plan, verlegd en naast 
baan 1 komen te liggen. Daarnaast is padelbaan 3 aangelegd alsmede ASM-baan 4. Op deze laatste 
baan kan, naast andere sporten, ook padel gespeeld worden. De ASM-baan is ook in opdracht van en 
voor rekening van OCDN aangelegd. De nieuwe banen 3 en 4 zijn aangelegd met de modernste 
verlichting.  

De voormalige baan 2 (achter baan 1) is als oefenbaan in stand gebleven, echter zonder wanden! De 
oude oefenhoek, achter de muur, is van nieuwe bestrating voorzien. Echter niet meer totaal 
omsloten door een hekwerk maar als open ruimte. Verder is het straatwerk vernieuwd en is het 
hekwerk rondom gedeeltelijk vernieuwd en aangepast.  

In opdracht en voor rekening van TVD is een 4 meter hoge geluidsscherm achter de padelbanen 
aangelegd  Dit heeft er voor gezorgd dat het geluid naar de achterburen binnen de normen blijft. 
Daardoor is voorkomen dat de padelbanen al om 19.00 uur zouden moeten sluiten. Al met al een 
flinke investering maar meer dan de moeite waard! De voormalige gravelbanen zijn dus totaal 
verdwenen en heeft het park aan de overzijde van het TVD-pad, een ware metamorfose ondergaan! 
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Inmiddels zijn er al verschillende verenigingen uit den lande naar de oplossing met het geluidsscherm 
komen kijken. Ook op deze wijze staat onze vereniging dus in positieve zin in de belangstelling. 

Park/Groen 

Wekelijks onderhoud zorgt ervoor dat alles er netjes en verzorgt uit blijft zien. De Jeu de boules baan 
had problemen met de waterafvoer en was daardoor regelmatig buiten gebruik. Begin dit jaar is er 
een flinke opknapbeurt geweest en is de toplaag en de waterafvoer sterk verbeterd ! Dit tot vreugde 
en volle tevredenheid van de boulers. Verder is er onlangs, zoals afgesproken, een laurierhaag 
geplant op de grondwal als afscheiding met de achterburen. 

Gebouwen/clubhuis 

Er is een commissie benoemd om de renovatie en verbeteringen aan het clubhuis te onderzoeken. 
Het verduurzamen van het gebouw is een belangrijke wens van het bestuur. 

Team 

De leden van de  parkcommissie zijn elke maandagmiddag present om de banen en het park te 
onderhouden. Het onderhoud van de padelbanen vraagt veel aandacht en dat is allemaal handwerk! 
De parkcommissie kan dan ook zeker uitbreiding van “hulpzame handjes” gebruiken Kom dus gerust 
eens langs op de maandagmiddag en wellicht word je dan geraakt door het prachtige werk wat je 
voor je club kunt doen!!! “ERIPIENDO VICTORAE PROSUM” (al helpende dien ik de overwinning)  

Stef Kobesen, voorzitter Parkcommissie. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

JAARVERSLAG PR-COMMISSIE  

Het jaar 2023 is voor onze vereniging qua sponsoring wederom goed verlopen. 
We hebben vijf nieuwe sponsoren aan onze lijst mogen toevoegen t.w.: 

• Jan & Jan, eten en drinken Didam 
• Van Vuuren Bouw Didam: Rob van Vuuren 
• Smaak vol Smaak Didam: vishandel van den Berg. 
• Van Vuren Facilitaire Diensten  
• Li Sports LED lighrng 
• We Install Solar: Beek 

Tennisvereniging Didam is trots op haar sponsors. Zij maken een belangrijk onderdeel uit van onze 
mooie vereniging en mede door hun bijdrage hebben we meer financiële armslag. Het bestuur en de 
sponsorcommissie zijn wel dringend op zoek naar vrijwilligers die ziung willen nemen in de 
sponsorcommissie, zodat we nog meer nieuwe sponsoren kunnen werven.  

Helaas is een ondernemer van onze lijst afgevoerd i.v.m. het niet nakomen van de verplichrngen. 

Jan Teunissen, PR-commissie 
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------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

FINANCIEEL JAARVERSLAG  

2023 was financieel een jaar dat in beweging was. 

Aanleg van padelbaan nr 3 en het verplaatsen van padelbaan nr 2 zodat achter de padelbanen een 
geluidswering geplaatst kon worden. Hiervoor is een lening van € 170.000,- afgesloten. 

Daarnaast kregen we 2 accommodaties die gefinancierd zijn door Open Club De Nevelhorst, OCDN, 
te weten de ASM-padelbaan en tennisbaan nr 6: de smashcourtbaan. 

Verdere investeringen: een mobiel pinapparaat en 2 lichtmasten. 

De gemeente kwam TVD tegemoet in de stijging van de energiekosten met ruim €5.000,- 

Er is er een subsidie binnengehaald van stichting Welcom van €2.000,- Deze stichting ondersteunt 
o.a. het sportief bezig zijn van zoveel mogelijk jeugd binnen de gemeentegrenzen. 

De Technische Commissie heeft ons aangemeld bij de KNLTB-app Meet and Play om onze banen in de 
daluren te verhuren. Dit is een groot succes wat mij betreft. Reeds 3000 euro opgehaald in een half 
jaar. 

In samenwerking met de eerder genoemde OCDN hebben we de ambtenaren sportdag 2023 mogen 
verzorgen, waaraan ook een leuk bedrag van € 600,- is overgehouden. 

Onno Paus, Penningmeester 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


